
 

 

Notulen van de jaarvergadering BKRB, donderdag 31 augustus 2023 
in “de Smis” te Duizel. 
 

1. Opening. 
Voorzitter Martien van der Wijst heet iedereen welkom, speciaal de aanwezige 
ereleden Jan van Geel en Hans Hommering. Met een korte taakverdeling stelt 
hij de bestuursleden voor, waaronder 2 nieuwe leden die al een tijdje mee 
gedraaid hebben en de voorzitter is verheugd om weer een volle bak te zien. 
 

2. Presentielijst verenigingen. 
Afwezig zonder kennisgeving: ’t Caves en de Doorschieters 
 

2a In memoriam overleden leden.  
Er wordt een minuut stilte gehouden voor de leden die het afgelopen seizoen 
zijn overleden. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
- Er zijn een 2 tal ingekomen stukken. Over de teams van ’t Vrijthof en 

over verplicht stellen noteren hoogste serie. Deze zullen later in de 
vergadering aan de orde komen 

 
4. Behandeling en goedkeuring van het verslag van de jaarvergadering 

van 25 augustus 2022. 
- Dit verslag vindt je in het boekje van mei en is ook nog voor deze 

vergadering aan de secretarissen toegestuurd. 
- Dit verslag is nog opgesteld door Jan Tielemans en wordt zonder 

opmerkingen goedgekeurd. 
- De punten die daar aan de orde gekomen zijn, zullen indien nodig 

verderop in deze bijeenkomst nog eens ter sprake komen.. 
 

5. Verslag penningmeester Toine van Kessel over het afgelopen seizoen, 
2021 – 2022. 

- Toine geeft uitleg over de financiën , stand van zaken en begroting voor 
het komende verenigingsjaar.  

- We hebben weer een volledig seizoen kunnen draaien. 
- Ook de sponsoren en adverteerders zijn na de corona tijd weer 

benaderd, er zijn er wel een paar afgevallen. Gezocht wordt naar nieuwe. 
- De vraag wat er onder diversen geboekt staat wordt beantwoord met: 

Kosten Biljartpoint, Website en Jaarvergadering 



 

 

- Daarna wordt de begroting in een powerpoint presentatie aan de 
aanwezige voorgelegd 

- Erik Blok deelt mede dat het een mooie begroting is maar merkt op dat 
de bestuurskosten ongeveer 1/3de van de hele begroting is. Graag wil hij 
voor de volgende keer een uitgebreidere specificatie. Toine geeft aan dat 
hier veel kosten onder vallen zoals: vergaderkosten op externe locatie, 
bestuurskosten, antivirus programma’s, verzekeringen bestuur, 
kilometer vergoeding, computer thuis gebruik enz. Dit is geen 
wantrouwen maar men wil meer transparantie. 

- Vraag van Ad lepelaars over calamiteitenfonds. Deze is nu terug gebracht 
van 25K naar 15K. Dit was volgens hem geen besluit van de leden. Klopt, 
bestuur heeft dit bepaalt.  

- Jan van Gerwen geeft aan dat het voorstel van de hoogte contributie aan 
de leden moet worden voorgelegd en daarna bepaald worden. Zie punt 8 

 
6. Verslag van de kascontrole commissie. 
- Cees Joosten geeft aan dat na controle is gebleken dat alle kosten die 

gemaakt zijn redelijk zijn. En steekproef gewijs ook kloppen. Hij stelt voor 
om het bestuur decharge te verlenen over het afgelopen boekjaar. 
Martien, bedankt de commissie voor hun inzet. 

 
7. Benoeming nieuwe kascontrole commissie seizoen 2024 – 2025. 

Frans van der Velden is aftredend en de voorzitter vraagt wie als nieuw lid van 
de commissie het de komende 2 jaar wil doen. Jan van Gerwen (in d’n Olifant) 
meldt zich aan. 
Volgens afspraak bij de vorige jaarvergadering is het reservelid, indien nodig 
een vrijwilliger van ’t Caves, hier hoeft nu geen gebruik van gemaakt te 
worden. 
 

8. Vaststelling contributie seizoen 2024 – 2025:  
Deze wordt nu weer op voorstel van het bestuur door de vergadering 
vastgesteld op 18,00 euro per jaar. 

 
9. Bestuursverkiezing en samenstelling. 

De voorzitter meldt dat André Panjoel om gezondheidsreden is gestopt als 
bestuurslid. Hij is niet aanwezig maar het bestuur zal op de gebruikelijke wijze 
op een goede manier een keer afscheid van hem nemen. De aanwezigen laten 
een applaus horen voor André 
Martien van de Wijst is aftredend en herkiesbaar en gaat nog minimaal 1 jaar 
door. 



 

 

Ben van den Berk en Frans van der Velden zijn de 2 beoogde nieuwe 
bestuursleden. Deze hebben zich na de laatste ledenvergadering gemeld en 
hebben een jaar als interim lid meegedraaid. Het is hun goed bevallen en 
daarom kunnen ze nu door de vergadering gekozen worden. Beide stellen zich 
even voor. De vergadering geeft met een applaus toestemming voor de 
verkiezing van beide heren. Ben gaat het secretariaat bemannen en helpt 
wedstrijdcommissie. Frans gaat de sponsering doen en helpt ook de 
wedstrijdcommissie. 
De voorzitter doet nog een keer een oproep aan de aanwezig om uit te kijken 
naar nieuwe bestuursleden, vooral die kennis hebben van Excel en website 
beheer. 
 

10. Wijzigen/ aanpassen reglementen en bespreken competitie seizoen 
2023 – 2024. 

Cor geeft aan dat er dit jaar veel problemen zijn geweest met de opgave van 
teams via de website. 
Hij vraagt aandacht voor het opgeven van de teams voor de komende jaren 
en legt uit dat men na het opgeven van een team , de persoon die de 
inschrijving gedaan heeft, altijd een bericht terug krijgt via zijn mail box. Is 
dit niet het geval, probeer het dan opnieuw en controleer of het goede mail 
adres is ingevoerd. Lukt het dan nog niet neem dan contact op met de 
wedstrijdleider of secretaris van de BKRB. 
- Verder geeft hij in een presentatie de veranderingen aan: 
- A20: Minimum aantal caramboles Klasse A3 (L3) 

 Het minimum aantal caramboles wordt verlaagd naar 15 (was 18). 
 Besluit bestuursvergadering volgens het wedstrijdreglement. 

- A26: Puntentelling systeem Driebanden  
 Het decimaal stelsel afgerond naar beneden (waarbij geen max is 
 gesteld) wordt toegepast. Er worden 40 beurten gebiljart. 
 Er zijn geen bonuspunten voor de winnaar in elke partij of 
teamwinnaar. 
Enquête, onder de teamleiders van de driebanden teams, heeft voorkeur 
aangegeven voor dit nieuwe systeem. 
De stemming onder de teams was 12 tegen 8, dus gaan we hier nu mee 
werken. Aan het eind van het seizoen wordt dit geëvalueerd. Lijsten 
worden in de pauze uitgereikt. 

 
Wat ging GOED en wat NIET 
- Aanmelden ging niet altijd goed. 
- Nieuwe competitie heeft ter inzage en controle gestaan. 



 

 

- Er wordt nu herberekend na 5 beurten voor nieuwe spelers 
- Indeling op teammoyenne en maximaal 2 team van de zelfde vereniging 

in dezelfde klasse 
- Per persoon maar 5 invalbeurten en dus minder dubbelpartijen. 
Dan komt de vraag (René Meijer) om af te stappen van de 2 aanduidingen 
L1 t/m 5 en A1-3 en B1-2 Maak daar een duidelijke omschrijving van. Dit zal 
in het bestuur bekeken worden. 
Verder was er gevraagd om de hoogste serie notatie verplicht te stellen, dat 
is niet te controleren, daarvoor heeft het bestuur het telformulier nodig, en 
die blijft altijd bij de vereniging. 
Ook de vraag over het aantal spelers in een team bij het Vrijthof in Oirschot 
komt aan de orde. Na onderzoek door de wedstrijdcommissie komen deze 
tot de conclusie dat alles in orde is. 

 
11. Uitslag Peilingen van de enquête feesten 

Ook via een powerpoint presentatie geeft Toine de bevindingen weer. 
 

 
 

12. Gebruik website.     (WWW.BKRK.EU) 
Zoals al aangegeven waren er veel problemen bij de aanmeldingen. De website 
was niet altijd bereikbaar, men kreeg geen meldingen terug en er waren 
updates die niet helemaal goed draaide. De problemen zijn inmiddels opgelost. 
  



 

 

13.     Evaluatie 2022-2023 en nieuwe competitie 2023-2024 
Driebanden (Klasse DB1=13 teams en DB2 = 12 teams) 
Aanvang van competitie: Deel 1 in week 38 (18 sept) en duurt tot week 51. 
Eind van de competitie: Deel 2 start in week 2 en eindigt in  week 16 

(laatste dag is 17 april). 
Libre (5 klassen van 16 teams (m.u.v. L4 en L5 = 15 teams)) 
Aanvang van competitie: Deel 1 in week 36 (4 sept) en duurt tot week 51. 
Eind van de competitie: Deel 2 start in week 2 en eindigt in  week 18 

(laatste dag is 3 mei). 
 

14.    Huldigen van de kampioenen seizoen 2022 – 2023. 
De kampioenen krijgen de gebruikelijke persoonlijke prijzen uitgereikt door 
voorzitter. 
    Kampioen driebanden :     De Stap uit Luijksgestel. 
              Kampioen libre A klasse:   ’t Vrijthof 2 uit Oirschot 
              Kampioen libre B klasse:   Ambiani 2 uit Bladel 
De voorzitter bedankt den Aachterum en ’t Caves voor de organisatie en het 
beschikbaar stellen van de accommodatie. 
Verder geeft de voorzitter nog aan dat Kempen-tv prachtige opnames heeft 
gemaakt die de moeite waard zijn om te bekijken. Deze zijn ook terug te zien 
op onze website 
 

15. PAUZE 
De boekjes kunnen afgehaald worden bij de bar en worden meegegeven 
in de envelop met competitiebescheiden. Graag 1 tellijst per 
vereniging/team meenemen. Dit jaar geen indeling van de te spelen 
wedstrijden, dit scheelt ons veel papier en drukwerk en eenieder kan ze 
van de site halen. 

 
16. Rondvraag 
- Er zijn geen vragen. 

 
17. Sluiting. 

Martien van der Wijst dankt iedereen voor zijn positieve inbreng en 
aanwezigheid en wenst allen een plezierig en mooi biljart seizoen toe. 

 
Voorzitter BKRB    Verslag van deze jaarvergadering. 
 Martien van der Wijst    Ben van den Berk 

Oktober 2023. 


